

Car Registration Renewal Date Capturing Campaign (the "Offer")

The Offer is part of an ADCB Rewards Program. Terms and conditions set out herein apply to the Offer and, in respect of the Offer, apply in addition to the terms and conditions set out in ADCB Consumer Banking Terms and Conditions (available on www.adcb.com) including the terms and conditions applicable to a ADCB Rewards Program.

If not otherwise defined herein, capitalized terms used herein in relation to the Offer shall have the meaning given to them in ADCB Consumer Banking Terms and Conditions. In relation to the Offer, the following terms shall have the meaning set out below:

Eligibility Criteria means:	<ol style="list-style-type: none"> 1. Open to Aspire, Privilege and Excellency customers of the bank holding an active banking account and to non-ADCB clients visiting www.adcb.com 2. Non- ADCB clients need to establish a banking relationship with the bank prior to campaign end date to qualify for the draw
Offer Period means:	<p>Campaign Start Date: 1st January 2018 Campaign Closure Date: 28th February 2018</p>
Reward means:	<p>Touchpoints (TPs) 50 vouchers worth 25,000 TPs each</p>
Reward Claim Period:	Not applicable
Channel of Acceptance:	<p>All bank's customers submitting their Car Registration Renewal Date through the respective campaign subscription page (i.e. through ADCB Personal Internet Banking) or www.adcb.com. However, any incorrect details entries (like car registration renewal date, mobile number, email addresses ,etc) will not be considered for the draw</p>
Notification of the Reward:	By SMS and Email
Reward Payout means:	TPs for the winners will be credited to customer's TPs account within two weeks from campaign draw date (scheduled on 8 th of March 2018)
Additional Terms and Conditions means:	<ol style="list-style-type: none"> 1. ADCB staff are not eligible for this campaign 2. Multiple entries per client will be counted only as one entry 3. 50 vouchers worth 25,000 TPs each, will be awarded to winners through a draw, to be conducted within a week from campaign closure date and credited to client's TPs account 4. By sharing their details, participants provide their consent to be contacted by ADCB

The Offer is available to a Customer who meets the Eligibility Criteria and who applies for the Offer, during the Offer Period.

The Customer shall apply for the Offer through the Channel of Acceptance. By applying for the Offer, the Customer is deemed to have accepted the terms and conditions applicable to the Offer.

ADCB will communicate with the Customer, in relation to the Offer and any Reward awarded under the Offer, through the Notification of Reward.

Additional Terms and Conditions shall also apply to the Offer.

The Reward shall be delivered to the Customer through the Reward Payout only. Rewards that are not claimed by the Customer during the Reward Claim Period shall be null and void, and the Customer shall have no right or entitlement to any such Reward.

The Reward (whether accrued or redeemed) may be cancelled or clawed back by ADCB (in its absolute discretion) if the Customer no longer meets the Eligibility Criteria or is disqualified from the Offer by ADCB (in its absolute discretion or any third party supplier or issuer of the Reward).

If all or any part of any Reward is unavailable at the time of the Customer's redemption, ADCB may (at its absolute discretion) substitute the Reward for another reward or benefit of a similar value.

This Offer cannot be used in conjunction with any other offering by ADCB or any third party supplier or issuer of the Reward.

حملة تسجيل تاريخ تجديد ترخيص السيارة ("العرض")
يشكل هذا العرض جزءاً من برنامج مكافآت بنك أبوظبي التجاري. تنطبق الأحكام والشروط الواردة فيما يلي على العرض، بالإضافة إلى الأحكام والشروط الواردة في أحكام وشروط الخدمات المصرفية للأفراد من بنك أبوظبي التجاري (يمكن الإطلاع عليها على الموقع الإلكتروني www.adcb.com بما في ذلك الأحكام والشروط المنطبقة على برنامج مكافآت بنك أبوظبي التجاري).

ما لم يرد تعريف مخالف لها في هذه الأحكام والشروط، يكون للتعبير الواردة بخط أسود داكن فيما يتعلق بالعرض، نفس المعاني المحددة لكل منها في أحكام وشروط الخدمات المصرفية للأفراد من بنك أبوظبي التجاري. وفيما يتعلق بهذا العرض، يكون للتعبير التالية المعاني المحددة لكل منها فيما يلي:

1. هذا العرض متاح لعملاء بنك أبوظبي التجاري من فئة أسباير أو بريفلج أو إكسيلدسي الذين يحتفظون بحساب مصرفي مفعل والأشخاص من غير عملاء البنك الذين يقومون بزيارة موقع البنك الإلكتروني. 2. للتأهل لدخول السحب، يجب على الأشخاص من غير عملاء البنك فتح علاقة مصرفية مع البنك قبل تاريخ إنتهاء الحملة. من 1 يناير 2018 حتى 28 فبراير 2018.	معايير الأهلية
نقاط تاتش بوينتس 50 قسيمة بقيمة 25,000 نقطة تاتش بوينتس لكل منها	مدة العرض موضوع المكافأة
لا ينطبق على هذا العرض	فترة صلاحية المكافآت
جميع عملاء بنك أبوظبي التجاري الذين يقومون بإدخال تاريخ تجديد تسجيل سياراتهم من خلال الصفحة الخاصة بالحملة عبر موقع الخدمات المصرفية الإلكترونية للأفراد من بنك أبوظبي التجاري أو عبر زيارة موقع البنك الإلكتروني www.adcb.com . لا تؤخذ أي معلومات غير صحيحة يتم إدخالها (مثل تاريخ تجديد تسجيل السيارة أو رقم الهاتف المتحرك أو عنوان البريد الإلكتروني) في الإعتبار لأغراض السحب	قناة الإشتراك المتاحة
من خلال الرسائل النصية القصيرة والبريد الإلكتروني.	اشعار العميل بالفوز
يتم إضافة نقاط تاتش بوينتس في حسابات تاتش بوينتس الخاصة بالعملاء الفائزين خلال أسبوعين من تاريخ السحب (المقرر في 8 مارس 2018)	طريقة دفع المكافآت
1. لا يُسمح لموظفي بنك أبوظبي التجاري ومن في حُكمهم من درجة القرابة الأولى الإشتراك في هذه الحملة. 2. لا يسمح بأكثر من مشاركة واحدة لكل عميل لأغراض السحب. 3. سيتم السحب على 50 قسيمة بقيمة 25,000 نقطة تاتش بوينتس لكل منها ويتم إضافتها في حساب نقاط تاتش بوينتس الخاص بالعميل. 4. يوافق العميل المشارك في الحملة عند تقديم كافة المعلومات المطلوبة على السماح لبنك أبوظبي التجاري بالتواصل معه.	أحكام وشروط إضافية

يكون العرض متاح لأي عميل يفي بمعايير الأهلية ويتقدم بطلب الإشتراك في العرض خلال مدة العرض.

يجب على العميل التقدم بطلب للإشتراك في العرض من خلال قناة الإشتراك المتاحة. وعند التقدم بطلب للإشتراك في العرض، يعتبر العميل قد قبل ووافق على الأحكام والشروط المنطبقة على العرض.

يتواصل بنك أبوظبي التجاري مع العميل، بخصوص العرض وأي مكافأة يتم منحها بموجب العرض، من خلال اشعار العميل بالفوز.

يخضع العرض أيضاً إلى الأحكام والشروط الإضافية.

يتم تسليم العميل المكافأة من خلال إيداع نقاط المكافآت فقط في الحسابات. وتعتبر الجوائز التي لم يطالب بها العميل خلال فترة صلاحية المكافأة لاغية وباطلة ولا يحق للعميل الحصول على أي من تلك المكافآت.

يجوز للبنك (حسب تقديره المطلق) إلغاء أو سحب المكافأة (سواء كانت مستحقة أو مستردة) إذا توقف العميل عن الوفاء بالمعايير الأهلية أو في حالة إستبعاده من العرض بواسطة البنك (حسب التقدير المطلق للبنك أو أي مورد أو مصدر طرف ثالث للمكافأة).

في حالة عدم توافر أي مكافأة كلياً أو جزئياً في وقت إستردادها بواسطة العميل، يجوز للبنك (حسب تقديره المطلق) إستبدال المكافأة بمكافأة أو بمزايا أخرى ذات قيمة مماثلة.

لا يجوز الجمع بين هذا العرض مع أي عرض آخر مقدم من قبل البنك أو أي مورد أو مصدر طرف ثالث للمكافأة.